
 

 

增城誉德莱国际学校教学工作总结---第八周 

 

 

 
 

 

 

 

简介 

This week we returned from the Golden Week holiday and students were eager to 

get back into the swing of things.  During the Wednesday Secondary assembly the 

the new Dean of Students post holder Ms Holly was announced.   

本周我们刚从国庆黄金周假期回来，所有学生渴望回到校园的活动中。在周三

的中学大会上，我们宣布 Holly老师新的学生会主席。 

 
 

Mr Sebastien thanked DP students for their efforts in organising the recent assembly 

activities. 

Sebastien 先生感谢 DP的学生在组织最近这场中学大会所付出的努力。 



 

 

 

 
 

After this the student candidates for student Captains positions were announced and 

the candidates presented their videos (some of which were produced in a very funny 

comedic way) and each gave a rousing speech. 在这之后，大会宣布学生队长职位

的学生候选人，候选人展示了他们的视频(其中一些是以非常有趣的喜剧方式制

作的)，每个人都发表了激动人心的演讲。 

 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

Following the student candidate speeches it was time for the Secondary student 

body to vote for their preferred candidates for Sports, Service, Arts and School 

Captains. 学生候选人演讲结束后，中学生们就该投票选出他们喜欢的体育、服

务、艺术和学校队长候选人了。 

 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 

PYP 小学项目 

Message from Ms Ha 来自 Ha老师的寄语 

This week in K3/Year 1 class, the students were introduced to their new Unit of 

Inquiry.  A hazardous classroom environment was set up for the students to explore 

various signs and symbols helping them to understand, what is a sign and is its 

purpose?  

本周在 K3/一年级的课堂上，老师介绍到学生关于他们新的探究单元内容。建

立了一个安全标志的教室环境，让学生探索各种标志和符号，帮助他们理解什

么是标志，它的目的是什么？ 



 

 

 

 



 

 

 
 



 

 

 
 



 

 

 



 

 

 

 

 

MYP 中学项目 

Message from Mr Chris 来自 Chris 老师的寄语 

Year 6 students got a book from the library to kick off the new Unit on Folk Style 

literature. 六年级学生从图书馆借得一本书后，开始了新的民间文学单元。 



 

 

 

 

 

The Year 6 students were busy reading 3 fairy tales of their choice which they 

analyzed and discussed in Mr. Palasz's English Language and Literature class. 

六年级的学生正忙着阅读他们选择的三个童话故事，他们在 Palasz 老师的英语

语言文学课上对这些故事进行了分析和讨论。 



 

 

 

 

 

DP 大学文凭预科项目 

Message from Ms Chunping  - DP Chinese B 

来自 Chunping 老师的寄语——DP 中文 B 

Y12 are studying one of the five core themes ‘Social Organization’. We discussed 

related topics like family relationships, school life, education systems, career 

development and so on. We focused on the generation gap, compared the difference 

between Asian education and Western/IB education, shared the education/career plan 

for the future etc. It’s good to see that our students share their opinions and analyze the 

problem from different perspectives.  

Y12 正在研究五个核心主题之一“社会组织”。我们讨论了家庭关系、学校生活、教育体系、

职业发展等相关话题。我们关注代沟，比较亚洲教育和西方/IB 教育的差异，分享未来的教

育/职业规划等。很高兴看到我们的学生分享他们的观点，从不同的角度分析问题。 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

BOARDING 寄宿部 

 

Message from Ms Holly 来自 Holly 老师的寄语 

Boarding celebrating "Boarders and Stars of the Month" in September in the 

Canteen.  These are awards given to selected students each month based on 

attitude, cleanliness, promptness and academic achievements.  Each recipient earns 

a certificate and a Cobra Cafe Coupon. 

9 月在食堂寄宿庆祝“寄宿学生和本月之星”。这些奖项是根据学生的态度、整

洁度、敏捷度和学习成绩来每月颁发给他们的奖项。每位收件人可获得一张证

书和一张眼镜蛇餐厅咖啡券。 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

OUTRO 总结 

We wish everyone a delightful weekend - relax, unwind and have fun.  See you all 

back at school on Monday! 

我们祝大家周末愉快——放松，放松，玩得开心。周一学校见！ 

 

Warmest wishes,   

UISZ School & Boarding Community 

致以诚挚的问候！  

增城誉德莱国际学校走读寄宿制学校 


